
خبر کوتاهاخبار اجاره بهای مدارس از میزان افزایش »شهریه «ها جلو زد

رییس شورای شهر تهران در حاشیه بازدید از پروژه صبا:

مرکز نمایشهای آیینی صبا باید هرچه سریع تر راه اندازی شده و به بهره برداری برسد

نمایندگان مجلس تصمیم بگیرند؛

کاهش سقف مهریه تا 14 سکه در مجلس

مجید فراهانی در همایش خانوادگی دوچرخه سواری در منطقه یک:

دوچرخه های برقی یارانه می گیرند

غیردولتی  مدارس  و  مراکز  سازمان  رئیس 
بیش  اینکه  به  اشاره  با  پرورش  و  آموزش  وزارت 
و  استیجاری اند  غیردولتی  مدارس  درصد   ۸۵ از 
اجاره بها به شدت افزایش یافته است درحالی که 
نمی توانیم بیش از نرخ تورم افزایش شهریه داشته 
واقعیت  در  آنچه  با  مصوب  شهریه  گفت:  باشیم 

است، تناسب ندارد.
مدارس  شرایط  درباره  وند  زینی  مجتبی 
غیردولتی و سختی هایی که از حیث تامین منابع 
مدارس  قبل  سال  آمار  اساس  بر  گفت:  دارند 
صرفه  تومان  میلیارد  هزار   ۴۵ از  بیش  غیردولتی 
جویی مالی برای آموزش و پرورش و دولت از حیث 

فضا و تجهیزات و ... داشته است.
غیردولتی  مدرسه  هزار   ۱۶ داد:  ادامه  وی 
و  انسانی  نیروی  فضا،  از حیث  را  ارقام  این  داریم. 
آموز  دانش  هر  برای  دولت  بگیرید.  درنظر  سرانه 
هزینه  میانگین  بطور  تومان  میلیون   ۴ حدود 
و  آموزش  به  هایش  کمک  از  غیر  به  که  می کند 
پرورش در طول چند سال اخیر بابت تخصیص های 

و  معوقات  مدارس،  تجهیز  هرساله،  درصدی   ۱۱۰
رتبه بندی است.

مدارس  اشتغال زایی  درباره  وند  زینی 

نیروی  هزار   ۲۰۰ از  بیش  گفت:  نیز  غیردولتی 
شاغل داریم. هزینه دولت برای اشتغال هر نیروی 

خدمات و صنعت و ... مشخص است.

غیردولتی  مدارس  و  مراکز  سازمان  رئیس 
راهی  اینکه  بر  تاکید  با  پرورش  و  آموزش  وزارت 
مواد  چون  انگیزشی  و  حمایتی  مواد  اجرای  بجز 
۱۰،۱۲،۲۵ و ۲۷ قانون تاسیس مدارس غیردولتی 
پرداخت  برای  را  ها  بانک   ۱۰ ماده  مثلا  نداریم. 
حق  است.  کرده  موظف  الحسنه  قرض  تسهیلات 
مدارس غیردولتی باید ادا شود. مدارس غیردولتی 
روبرو  بامشکل  آموزشی  فضای  لحاظ  به  جد  به 

هستند.
درصد   ۸۵ از  بیش  اینکه  به  اشاره  با  وی 
شدت  به  بها  اجاره  و  استیجاری اند  ما  مدارس 
افزایش یافته است درحالی که نمی توانیم بیش از 
نرخ تورم افزایش شهریه داشته باشیم گفت: شهریه 

مصوب با آنچه در واقعیت است تناسب ندارد.
زینی وند در برنامه تلویزیونی پرسشگر ادامه 
مجلس  نماینده  میرزاده،  آقای  اینکه  درباره  داد: 
مدارس  به  پرورش  و  آموزش  »اگر  که  کرد  اشاره 
بگویم  باید  نیست«،  درست  کند  کمک  غیردولتی 

که دولت باید مواد حمایتی قانون را احیا کند.

رییس شورای شهر تهران به همراه چند تن از 
معاونان و مدیران شهرداری تهران ضمن بازدید از 
پروژه فرهنگی صبا واقع در خیابان شریعتی بر راه 

اندازی هر چه سریع تر این مجموعه تاکید کرد.
رییس  هاشمی  محسن  امتیاز،  گزارش  به 
معاونان  از  تعدادی  همراه  به  تهران  شهر  شورای 
یگانه  جوادی  جمله  از  تهران  شهرداری  مدیران  و 
تهران،  شهرداری  فرهنگی  و  اجتماعی  معاون 
علیرضا   ، تهران  شهرداری  فنی  معاون  صبوری 
آقایی مدیرعامل شرکت توسعه فضاهای فرهنگی، 
مدیره  هیئت  رئیس  نائب  پویا  شریفی  جمشید 
شهرداری  مدیران  از  چند  تنی  و  توسعه  شرکت 
شرکت  مدیران  و  معاونان  از  جمعی  و   ۷ منطقه 
توسعه فضاهای فرهنگی از مرکز نمایشهای آیینی 

صبا بازدید کردند.
هاشمی در حاشیه بازدید از مرکز نمایشهای 
آیینی صبا ضمن اعلام آمادگی شورای شهر تهران 
اندازی پروژه،  برای هرگونه همکاری در جهت راه 
بر لزوم تکمیل و بهره برداری از این مرکز در اسرع 

وقت تاکید کرد.
جوادی یگانه معاون امور اجتماعی و فرهنگی 
این  اینکه  به  اشاره  ضمن  نیز  تهران  شهرداری 
پایانی خود نزدیک شده است  مجموعه به مراحل 
مشکلات  و  موانع  رفع  جهت  در  همکاری  قول 

تکمیل پروژه را داد.
نیز  تهران  شهرداری  فنی  معاون  صبوری، 
فرهنگی  فضاهای  توسعه  شرکت  تحسین  ضمن 
شهرداری تهران بخاطر طراحی این مجموعه عظیم 
این  کرد:  تصریح  پایتخت،  در  هنری  و  فرهنگی 
در سطح  هنری  خوب  های  نمونه  جمله  از  پروژه 
شهر تهران به شمار می آید، بنابراین باید با تسریع 
و  تجهیزات  این  استهلاک  از  آن،  تکمیل  روند  در 

امکانات موجود جلوگیری کنیم.
فضاهای  توسعه  شرکت  مدیرعامل  آقایی 
ارائه  با  همچنین  تهران  شهرداری  فرهنگی 
منحصربفرد  های  ویژگی  درخصوص  توضیحاتی 
این مجموعه به مشکلات و موانع اصلی بر سر راه 
و  کرد  اشاره  فرهنگی  عظیم  مجموعه  این  تکمیل 

گفت: تاکنون گزارشاتی راجع به وضعیت پروژه صبا 
به شخص شهردار تهران نیز داده شده است که در 
پی آنها شهردار تهران نیز بر راه اندازی هرچه سریع 

تر آن تاکید داشتند.
مدیریتی  تیم  نیز  حاضر  حال  در  گفت:  وی 
شرکت توسعه فضاهای فرهنگی در تلاش است تا 
پس از مطالعه و بررسی دقیق جوانب اجرایی، مالی 
و اعتباری و حقوقی، در روند تکمیل و راه اندازی 
کلیه پروژه های در دست اقدام از جمله پهنه های 
و..(  نوا،کتاب،صنایع دستی  و  فرهنگی)رودکی،ساز 
نمایشهای  البرز لشکرک و مرکز  ، مجتمع تجاری 

آیینی صبا تسریع صورت پذیرد.
جمشید شریفی پویا نائب رییس هئیت مدیره 
شرکت توسعه فضاهای فرهنگی نیز ضمن اشاره به 
سوابق درخشان این شرکت از بدو تاسیس تاکنون 
و  کرد  تصریح  را  شرکت  این  فعلی  های  ظرفیت 
گفت: شرکت توسعه فضاهای فرهنگی که در سال 
و تجهیز فضاهای فرهنگی   توسعه  با هدف   ۱3۷۲
شهروندان  نیاز  مورد  ورزشیِ  و  هنری  اجتماعی، 

توانسته  تاکنون  شد،  تأسیس  تهران  کلان شهر 
میلیون   3 عرصه  مساحت  در  پروژه   ۲۵۴ با  است 
و یکصدهزار متر مربع زمین و ۲ میلیون و دویست 
هزار متر مربع بنا تعداد فضاهای فرهنگی پایتخت 
زمین   ۶۵۰ تنها  مثال  بطور  که  دهد  افزایش  را 
این  از  پروژه  قالب یک  فوتبال چمن مصنوعی در 

۲۵۴ پروژه می باشد.
شرکت  ارزنده  اقدامات  دیگر  از  افزود:  وی 
صندلی  سرانه  افزایش  فرهنگی  فضاهای  توسعه 
 ۷۰ کل  سرانه  از  که  بدینگونه  سینماست.  های 
هزار صندلی فعال سینما و مراکز نمایشی از اولین 
صندلی تا پایان سال 9۷ ، سهم شرکت توسعه در 
ساخت و راه اندازی این تعداد صندلی های نمایشی 

در حدود 3۰ درصد است.
تکمیل  از  پس  شد  مقرر  جلسه  این  پایان  در 
مطالعات هر پروژه جهت اطلاع و همچنین بهره مندی 
از ظرفیت های موجود در مجموعه های شهرداری 
به  مطالعات  نتایج  تهران،  شهر  اسلامی  شورای  و 

استحضار ریاست محترم شورای شهر رسانده شود.

کمیسیون  طرح  جوانان  ازدواج  مسأله  آسیب شناسی  جلسه  در 
در  سکه   ۱۴ تا  مهریه  سقف  کاهش  قانون  و  زوجین  برای  فرهنگی 

مجلس مطرح شد.
با موضوع مهریه ) آسیب شناسی مسئله ای  برنامه نسل امروز 
سخنگوی  ذوالقدر  فاطمه  سیده  حضور  با  جوانان(  ازدواج  حوزه  در 
کمیسیون فرهنگی مجلس، فاطمه رهبر نماینده ادوار مجلس و سمانه 
آنتن  روی  به  رسولی  امیرابراهیم  اجرای  با  ای  رسانه  فعال  عیوضی 

شبکه پنج رفت.
ذوالقدر: پیشنهاد به بانوان برای جایگزینی مهریه بالا

فاطمه ذوالقدر سخنگوی کمیسیون فرهنگی مجلس در  سیده 
ابتدای برنامه گفت: مهریه در شرع و عرف در نظر گرفته شده است و 

تاکیداتی در آیاتی از قرآن کریم بر تعیین مهریه وجود دارد.
را  مهریه  فرهنگ  گفت:  مجلس  فرهنگی  کمیسیون  سخنگوی 
کی داده و کی گرفته اشتباه است زیرا با این تفکر طبق اسلام ازدواج 

باطل است.
توان  که  شود  تعیین  طوری  باید  مهریه  اینکه  به  اشاره  با  وی 
فرهنگی  بالا  مهریه  تعیین  افزود:  باشد،  داشته  وجود  آن  پرداخت 

اشتباه است.
حقوق  و  حق  اینکه  بر  مبنی  زنان  اعتقاد  کرد:  تاکید  ذوالقدر 
خود را می توانیم با تعیین مهریه بالا تامین کنیم اشتباه است زیرا 
در این رابطه شروط ضمن عقد مشخص شده است و ضمانت اجرایی 

بالاتری دارد.
سخنگوی کمیسیون فرهنگی مجلس اظهار کرد: زن میتواند به 
جای اینکه مهریه بالا طلب کند، در شروط ضمن عقد از جمله حق 
اموال تقسیم  را دریافت کند و در هنگام طلاق  و...  اشتغال  مسکن، 

شود.
نشان  آمار طلاق  و  ها  دادگاه  به  مراجعه  میزان  داد:  ادامه  وی 
تواند  و نمی  ندارد  اجرا  این است که مهریه سنگین ضمانت  دهنده 

مانعی برای جلوگیری از طلاق شود.
ذوالقدر گفت: مهریه ضمانت اجرا ندارد و راه های فرار از قانون 
برای مرد وجود دارد تا حق زن را ندهد از سوی دیگر شروط ضمن 

عقد ضمانت اجرای بیشتری دارد.
مدنی  قانون  کرد:  اظهار  مجلس  فرهنگی  کمیسیون  سخنگوی 
۱۱۱9 نیز وجود دارد که زوجین می توانند به همراه شروط ضمن 

عقد، شروط دیگری را نیز تعیین کنند.
وی ادامه داد: افراد در زندگی نیز باید از اسلام، ائمه اطهار )ع( 
و قرآن الگو بپذیرند و یکی از راه های آن این است که نباید با مهریه 

سنگین مانعی برای ازدواج جوانان شوند.
بگوییم  و  کنیم  ظلم  زن  حق  در  خواهیم  نمی  گفت:  ذوالقدر 
مهریه را کم در نظر بگیرید اما اگر مرد استطاعت مالی دارد می تواند 

مال زیادی به عنوان مهریه در نظر بگیرد.
سخنگوی کمیسیون فرهنگی مجلس بیان کرد: در قانون سقف 
البته در صورت استطاعت مالی  مهریه ۱۱۰ سکه تعیین شده است 

مرد باید مهریه بیشتر از آن را پرداخت کند.
وی با اشاره به اینکه ضمانت اجرای مهریه ۱۱۰ سکه است ادامه 
داد: اگر مرد توان پرداخت نداشته باشد قسط بندی و بحث تعدیل 

مهریه مطرح می شود.
ذوالقدر اظهار کرد: جهش قیمت سکه مشکلاتی را نیز به وجود 
آورده و باعث شده مردان اقساط مهریه را نتوانند پرداخت کنند از این 

رو زندانیان مهریه افزایش پیدا کرده است.
دادخواست  کرد:  بیان  مجلس  فرهنگی  کمیسیون  سخنگوی 
تعدیل مهریه زمان زیادی می برد از این رو در مجلس به دنبال آن 

هستیم که پروسه تعدیل مهریه سریع انجام شود.
وی تاکید کرد: بانوان می توانند به جای مهریه سنگین، شروطی 
نیز فرهنگ سازی نشده است و  این زمینه  البته در  را تعیین کنند 

بسیاری از بانوان درباره شروط اطلاعی ندارند.
ذوالقدر با بیان اینکه مهریه باید معقول باشد و مشکلاتی را به 
وجود نیاورد، افزود: مواردی از جمله شناخت می تواند ضمانت اجرایی 

بیشتری نسبت به مهریه داشته باشد.
و  زن  کمیته  در  گفت:  مجلس  فرهنگی  کمیسیون  سخنگوی 
ایم مبنی  آماده کرده  را  خانواده کمیسیون فرهنگی مجلس طرحی 

بر ۶ ساعت آموزش اجباری قبل از ازدواج است.
وی با اشاره به اینکه این طرح در برخی از استان ها اجرا شده و 
آمار طلاق نیز کاهش پیدا کرده است، گفت: آموزش در زمینه ازدواج 

به مسائل حقوقی، قضایی و اخلاقی در این حوزه کمک می کند.
محدود  بر  مبنی  مجلس  در  صحبت هایی  کرد:  تاکید  ذوالقدر 
این موضوع مخالفت  با  تا سقف ۱۴ سکه مطرح شد و  شدن مهریه 
شد زیرا نمی توان بدون اعطای ضمانت دیگری مهریه را برای بانوان 

محدود کرد.
سخنگوی کمیسیون فرهنگی مجلس با بیان اینکه محدود شدن 
مهریه تا سقف ۱۱۰ سکه مطلوب است و درباره ازدواج های فضای 
مجازی گفت: ضمانت اجرای ازدواج های فضای مجازی برای ما جای 
سوال است زیرا شناخت به صورت حقیقی اتفاق نمی افتد و اگر بدون 

شناخت و تحقیق باشد مشکل ایجاد کند.
ذوالقدر با بیان اینکه باید شناخت در فضای حقیقی اتفاق بیفتد، 

ادامه داد: اعتماد سازی، شناخت و اخلاق در ازدواج اهمیت دارد.
رهبر: سقف مهریه 110 سکه است

در این جلسه فاطمه رهبر نماینده ادوار مجلس بیان کرد: مهریه 
کم و یا زیاد خوب است زیرا طبق دستورات دینی و آیات قرآنی مهریه 

حق زن محسوب می شود.
نماینده ادوار مجلس ادامه داد: در قرآن آمده است مهریه هدیه 

ای برای زنان است و مرد باید آن را به زن پرداخت کند.
وی تاکید کرد: مهریه را کی داده و کی گرفته یک ضرب المثل 
قدیمی است زیرا در گذشته صحبت گرفتن مهریه مطرح نبود اما در 

سال های اخیر برخی ها از بحث مهریه سوء استفاده کردند.
پرداخت  و  نیست  معطوف  طلاق  زمان  به  مهریه  گفت:  رهبر 

مهریه بعد از طلاق و یا ازدواج شرایط خاص خود را دارد.
مهریه  بحث  در  باید  اینکه  بر  تاکید  با  مجلس  ادوار  نماینده 
افزود: در گذشته میزان نرخ سکه همانند امروز  فرهنگ سازی شود، 

نبود و اعداد مقدسی مانند 3۱3 سکه بهار آزادی مطرح بود.
وی تصریح کرد: در حال حاضر با توجه به نرخ سکه معادل 3۱3 
سکه رقم نجومی می شود و در این زمینه فرهنگ سازی اهمیت دارد، 

البته بخشی از آن به چشم و هم چشمی برمی گردد.
رهبر گفت: درخواست مهریه بالا به دلیل نگرانی بانوان از طلاق 
زودرس است زیرا مرد با وجود مهریه های پایین می تواند به راحتی 

زن را طلاق دهد.
همه  سازی  فرهنگ  بحث  در  کرد:  بیان  مجلس  ادوار  نماینده 
نهادها از جمله صدا و سیما و مسئولان می توانند نقش آفرینی داشته 

باشند.
موقع  و زن هر  است  عندالمطالبه  مهریه  اینکه  به  اشاره  با  وی 
مهریه  وقتی  اما  داد:  ادامه  کند،  طلب  را  مهریه  میتواند  بخواهد  که 
باشد  پرداخت داشته  توان  یعنی زمانی که مرد  باشد  عندالاستطاعه 
مهریه را به زن می دهد و این را می توان در شروط ضمن عقد آورد.
رهبر بیان کرد: سوء استفاده هایی در بحث مهریه شده است و 
در سال های گذشته مهریه های عجیبی ثبت شد از این رو اعتراضاتی 
در مجلس هفتم صورت گرفت و باعث شد بخشنامه هایی به ادارات 
ثبت از سوی قوه قضاییه ابلاغ شود و جلوی ثبت مهریه های نامتعارف 
نهم  دوره  در  مجلس  کرد:  تصریح  مجلس  ادوار  نماینده  شد.  گرفته 
قانون حمایت از خانواده ماده ۲۲ را تصویب کرد، از این رو اگر زن 
را  آن  پرداخت  توان  مرد  و  باشد  داشته  مهریه  دریافت  درخواست 

نداشته باشد، سقف مهریه ۱۱۰ سکه است.
وی تاکید کرد: اگر مرد توان مالی داشته باشد، باید تمام مهریه 
در  مشکلات  از شدت  قانون  این  اما  کند  پرداخت  را  شده  مشخص 
ها  آن  از  نیمی  مهریه،  زندانی  هزار   ۵ از حدود  و  کاست  این حوزه 
برای بحث مهریه  آزاد شدند. رهبر گفت: دولت و خیرین می توانند 
سرمایه گذاری کنند و صندوق ذخیره ای برای مهریه و نفقه تعریف 
کنند، همچنین دولت می تواند وام هایی را نسبت به پرداخت مهریه 

در نظر گیرد.

تامین بخشی از هزینه های خرید دوچرخه های برقی به صورت 
یارانه به شهروندان متقاضی ،با هدف ترویج فرهنگ استفاده از حمل 

و نقل پاک ، در دستور کار قرار گرفت.
شهر  اسلامی  شورای  عضو  فراهانی  مجید  امتیاز،  گزارش  به 
که  سواری  دوچرخه  خانوادگی  همایش  در  تجریش  و  ری   ، تهران 
منطقه  این  موسوی شهرداری  با حضور سید حمید  یک  منطقه  در 
،مدیران شهری و شهروندان روز جمعه  ۲۸ تیر ماه حدفاصل میدان 
با اعلام خبر فوق اظهار داشت:  ارتش تا بوستان قیطریه برگزار شد 
کمیته ورزش شورای اسلامی شهر تهران مصوب کرده به کسانی که 
قصد خرید دوچرخه دارند وام تعلق بگیرد و پرداخت بخشی از هزینه 
های خرید دوچرخه های برقی نیز به صورت یارانه ، تثبیت شود تا 
متقاضیان از تسهیلات لازم برای خرید و استفاده از دوچرخه به جای 

وسایل شخصی ، بهره مند شوند. 

ترویج  سفیران  باید  همایش  این  سواران  دوچرخه  گفت:  وی 
استفاده از دوچرخه در شمیران و شهر تهران باشند تا بتوانیم با توسعه 
این فرهنگ ، شمیران را متناسب با اسم و تاریخچه آن حفظ کنیم .

اجرای 5 کیلومتر مسیر دوچرخه در شمال تهران تا 
پایان تابستان

شهردار منطقه یک نیز در این همایش اجرای ۵ کیلومتر مسیر 
اولویت های اجرایی دانست  از  را  دوچرخه سواری  در منطقه یک  
از  ارتش  میدان  انجام شده حدفاصل  امکان سنجی های  با  و گفت: 
ایستگاه اقدیسه خط سه مترو تا خیابان شریعتی ، ایستگاه قیطریه 
سواری  دوچرخه  مسیر  بعنوان  کیلومتر   ۵ طول  به  مترو  یک  خط 
قرار  منطقه  کار  دستور  در  آن  سازی  آماده  عملیات  و  شده  تعیین 

گرفته است و امید داریم تا اواخر تابستان به بهره برداری برسد.
وی با تاکید بر شعار مدیریت شهری مبنی بر » تهران شهری برای 

همه« گفت: شهر در تصرف خودرو هاست و این معضل در مسیر تحقق 
این شعار چالش ایجاد می کند  چرا که ارمغان آن آلودگی های زیست 
محیطی و افزایش ترافیک در شهر  است .موسوی افزود: اگر شهروندان 
لذت تجربه حرکت با دوچرخه در فضای ایمن در سطح شهر را داشته 
باشند یقین داریم که خودروهای شخصی را در منازل می گذارند و از 
دوچرخه استفاده می کنند.این مقام مسئول تصریح کرد: منطقه یک 
دارای پتانسیل بالای فرهنگی است و می توانیم با حضور و مشارکت 
سرمایه های انسانی  این منطقه و بر مبنای زیرساخت های موجود، 
رویکرد سرمایه گذاری را از بخش مسکن به گردشگری و خدماتی تغییر 
دهیم.گفتنی است در این همایش از سه دوچرخه سوار بوشهری  که 
۱۰ روز در راه و عازم مشهد مقدس بودند به عنوان میهمانان ویژه از 
سوی شهردار منطقه یک  تقدیر شد و در انتهای برنامه به قید قرعه به 

۲۰ نفر از شرکت کنندگان هدایای ورزشی اهدا شد.

دوچرخه سواران مروج اهدای خون 
به ستاد سازمان انتقال خون رسیدند

فرهنگ  ترویجی  سواری  دوچرخه  تیم 
به  جاری  سال  ماه  تیر   ۲۰ که  اهدای خون 
به  بوشهر  از  خون  انتقال  ملی  روز  مناسبت 
مقصد مشهد مقدس پا به رکاب شده بودند، 
صبح امروز به سازمان انتقال خون رسیدند.

نفره  سه  تیم  این  امتیاز؛  گزارش  به 
که ۱۲۵۰ کیلومتر جاده های تفته و داغ را 
با هدف ترویج فرهنگ اهدای خون با لباس 
هاي سرخ و شعار«اهدای خون سالم، اهدای 
مدیر  با  امروز  صبح  اند  کرده  طی  زندگی« 
کل دفتر مدیرعامل و روابط عمومی سازمان 

انتقال خون دیدار کردند.
بیگی  حاجی  دکتر  گزارش  بنابراین 
کار  اندر  دست  همکاران  از  تشکر  ضمن 
خون  انتقال  مدیرکل  و  طرح  این  اجرای 
استان بوشهر از تیم ورزشی یاد شده تقدیر 

کرد.
مروجین  نقش  خواندن  مهم  ضمن  وی 
ورزشکار اهدای خون و خود مراقبتی گفت: 
ترویج  و  هستند  جوانان  الگوی  ورزشکاران 
در  خون  اهدای  فرهنگ  و  مراقبتی  خود 
می  جوانان  و  جامعه  سلامت  به  آنان  میان 

انجامد.
از  خون  انتقال  سازمان  سخنگوی 
انسان  های  فعالیت  از  ورزشکاران  حمایت 
اهداف  راستای  در  داوطلبانه  و  دوستانه 

سازمان انتقال خون تقدیر و تشکر کرد.
ورزشی  گروه  این  گزارش  بنابراین 
سالهای قبل نیز در این رابطه فعالیت داشته 
اند. این تیم دوچرخه سواری امروز در اداره 
حضور  نیز  تهران  استان  خون  انتقال  کل 
انتقال  مدیرکل  طباطبایی  دکتر  با  یافته 
خون استان دیدار کردند و با هماهنگی های 
مشهد  در  مرداد   9 مناسبت  به  شده  انجام 

یافت. مقدس حضور خواهند 
به  رسیدن  برای  ترویجی  گروه  این 
 ۲۰۰ و  هزار   ۲ باید  خود  مقصد  از  مشهد 
اکنون  هم  که  کردند  می  طی  را  کیلومتر 

بیش از نیمی از مسیر را پیموده اند.
و  یگانه  اسماعیل  نگهبان،  احسان 
هستند  سوارانی  دوچرخه  نگهبان   مظاهر 

که این سفر ترویجی را طی می کنند.

بر اساس دستورالعمل اعلام شده
تبلیغات انتخابات شورایاری در 

محله های مرکزی شهر تهران آغاز شد
رسانی  اطلاع  و  تبلیغات  کمیته  رییس 
دوره  پنجمین  برگزاری  اجرائی  هیات 
اشاره  با   ۱۱ منطقه  های  شورایاری  انتخابات 
انتخابات  دوره  پنجمین  دستورالعمل  اعلام  به 
این  شورایاری  کاندیداهای  از  شورایاری، 
منطقه خواست برای تبلیغات بر اساس ضوابط 

کنند. عمل 
زاده  اسماعیل  علی  امتیاز،  گزارش  به 
هیات  رسانی  اطلاع  و  تبلیغات  کمیته  رییس 
انتخابات  دوره  پنجمین  برگزاری  اجرائی 
که  این  بیان  با  منطقه۱۱  های  شورایاری 
اجرایی  هیأت  سوی  از  تبلیغات  دستورالعمل 
انتخابات  دوره  پنجمین  برگزاری  مرکزی 
ابلاغ  تهران  شهر  محلات  های  شورایاری 
دستورالعمل  این  اساس  بر  گفت:  است؛  شده 
اکران  در  باید  شورایاری  انتخابات  نامزدهای 
این  در  شده  مطرح  موارد  تمام  خود  تبلیغات 

رعایت کنند. را  دستورالعمل 
دستورالعمل  مفاد  برخی  زاده  اسماعیل 
شهر  های  شورایاری  انتخابات  دوره  پنجمین 
نظرات  از  استفاده  کرد:  اعلام  چنین  را  تهران 
اداری  سمت  و  عنوان  ذکر  بدون  ها  شخصیت 
و گروه های  احزاب   ، ، مجامع  ها  و رسمی آن 
انتشار  و  ارائه  با  انتخاباتی  نامزد  تأیید  در  مجاز 
مستندات و اجازه کتبی از طرف آنان در تبلیغ 
نامزدها بلا مانع است.تبلیغ کاندیداها در جراید 
و روزنامه ها با رعایت ضوابط و مقررات مربوط به 

تبلیغات مجاز است.
برخی  همچنین  کرد:  نشان  خاطر  وی 
مورد  باید  که  نامزدها  تبلیغاتی  های  ممنوعیت 
انجام  است:  موارد  این  شامل  گیرد  قرار  توجه 
 ، شده  تعیین  مهلت  از  خارج  در  تبلیغات 
دسترسی غیر مجاز یا تغییر در محتوای تبلیغاتی 
سایر نامزدها ، نصب پوستر ،پلاکارد و ... بر روی 
ها  ،ساختمان  خصوصی  صنفی  اماکن  شیشه 
بر  تبلیغات  یا  و  شخصی   ی  خودروها  بدنه  و 
جمله  از  شهری   های  المان  و  تأسیسات  روی 
 ، پیاده  عابر  های  پل   ، اداری  های  ساختمان 
کدن  مخدوش   ،... و  عمومی  اماکن  دیوارهای 
آثار تبلیغاتی سایر نامزدها، درج و اظهار مطالب 
دادن   ، نامزدها  سایر  علیه  تبلیغ   ، واقع  خلاف 
وعده های غیر واقعی ،استفاده از دفاتر شورایاری 
و اماکن متعلق به شهرداری ، استفاده از وسایل 

و امکانات دولتی و ...
زیبا  اداره  سوی  از  زاده  اسماعیل  گفته  به 
سازی شهرداری منطقه ۱۱ سازه های تبلیغاتی  
در  ها  شورایاری  انتخابات  برای   ۲*3 ابعاد  در 
تا  است   شده  نصب  منطقه  پرتردد  نقطه   ۴۰
کاندیداها در این مکان ها تبلیغات خود را اکران 

کنند.
رسمی  تبلیغات  گزارش  این  اساس  بر 
نامزدهای انتخابات از روز پنج شنبه ۲۷ تیر آغاز 
شده است  وبه مدت یک هفته تا ساعت ۲۴روز 

پنج شنبه سوم مرداد ادامه خواهد داشت. 

افتتاح پروژه هوشمندسازی شیرهای 
برداشت آب خام در منطقه 10 پایتخت

و  معاونین  همراه  به  بحیرائی  حسین 
اولیائی  و  عظیمیان  حضور  با  و  منطقه  مدیران 
مدیران سازمان بوستان ها و فضای سبز از پروژه 
رونمایی  آب  برداشت  شیرهای  هوشمندسازی 

کرد.
به گزارش امتیاز، با هدف حمایت از تولید 
ملی در راستای اقتصاد مقاومتی و نیز پیروی از 
دستورالعمل اصلاح الگوی مصرف آب، شیرهای 

برداشت آب خام در منطقه هوشمند شد.
سبز،  فضای  آبیاری  پروژه،  این  افتتاح  با 
توسط  ها  گاردریل  و  مخازن  جداول،  شستن 
نقاط  در  شهری  خدمات  آبیاری  تانکرهای 
کارت  ارائه  با  گانه  سه  نواحی  از  مشخصی 
صورت  مشخص  سهمیه  اساس  بر  و  هوشمند 

می پذیرد.
مورد  تجهیزات  تمام  است  ذکر  شایان 
است  داخلی  تولیدات  از  پروژه  این  در  استفاده 
از  گانه  سه  نواحی  و  شهری  خدمات  معاونت  و 
طریق نرم افزارهای مخصوص، چگونگی برداشت 
و میزان برداشت آب را به صورت روزانه و ماهیانه 

تحت کنترل دارند. 

بررسی محیط زیستی نواحی 122 گانه 
شهرداری تهران

اقدامات  و  ها  فعالیت  از  ای  دوره  بازدید 
محیط زیستی نواحی ۱۲۲ گانه شهرداری تهران 
بهنگام مدیران شهری  به منظور تصمیم گیری 
محیط  کل  اداره  توسط  عملکرد  بهبود  جهت 

زیست و توسعه پایدار انجام می شود.
پور  علی  صدرالدین  امتیاز،  گزارش  به 
ها،  فعالیت  نمود:  تاکید  زیست  مدیرکل محیط 
مناطق  زیستی  محیط  های  پروژه  و  اقدامات 
های  حوزه  تمامی  در  تهران  شهرداری  ۲۲گانه 
مرتبط با محیط زیست توسط تیم کارشناسی و 
تخصصی اداره کل محیط زیست مورد بازدید و 

بررسی قرار می گیرد.
محیط  تخصصی  بازدیدهای  افزود:  وی 
زیستی مناطق ۲۲گانه شهرداری تهران با هدف 
ها  پروژه  اجرای  روند  در  امور  تسهیل  و  تسریع 
آغاز شده و تا شهریور ماه سال جاری ادامه دارد 
فعالیت  و  اقدامات  کیفیت  بهبود  منظور  به  که 
های محیط زیستی، نتایج آن به اطلاع شهرداران 

مناطق خواهد رسید.
پایدار  توسعه  و  زیست  محیط  مدیرکل 
خاطرنشان ساخت: بازدیدهای دوره ای از مناطق 
به صورت فصلی و به منظور بررسی نحوه فعالیت 
پروژه ها به لحاظ کیفی و کمی و رفع مسائل و 

موانع موجود صورت می گیرد.
وی با اشاره به شعار مدیریت شهری »تهران 
شهری برای همه«، گفت: توجه به مسائل محیط 
عمرانی،  های  فعالیت  تمام  کنار  در  زیستی 
برخوردار  ای  ویژه  اهمیت  از  غیره  و  شهرسازی 
در  و  ها  پروژه  از  ای  دوره  بازدید  لذا،  است، 
نتیجه تصمیم گیری بهنگام مدیران شهری با در 
پیشرفت  به  نظر گرفتن مشکلات موجود منجر 

صحیح و مطلوب پروژه ها خواهد شد.
کل  اداره  کارشناسان  راستا،  همین  در 
تهران،  پایدار شهرداری  توسعه  و  محیط زیست 
زیستی  محیط  های  پروژه  و  های  فعالیت  از 
و  بازیافت  های  سوله  از  اعم   ۱۸ و   ۱ مناطق 
موجود  خورشیدی  تجهیزات  پسماند،  تفکیک 
در ساختمان نواحی و بوستان های انرژی، پکیج 
بازدید  و فضلاب  تصفیه آب  و سیستم های  ها 

نمودند.
در این بازدید، عملکرد پیمانکاران در همه 
و لایروبی  مرتبط شامل فضای سبز  حوزه های 
نهرها، موارد اصلاح الگوی مصرف در ساختمان 
از  ایزو، نحوه تفکیک پسماند  نواحی، مستندات 
مبدا و میزان پیشرفت پروژه های سال 9۸ مورد 

بررسی قرار گرفت.
نتایج  و  مذکور  های  بررسی  است،  گفتنی 
ستادی  جلسات  در  نهایت  در  ها  آن  از  حاصل 
که با حضور شهرداران مناطق تشکیل می شود، 

جهت اخذ تصمیمات لازم مطرح خواهد شد.

منطقه 19 با نصب بنرهای اطلاع رسانی 
رنگ و بوی انتخابات گرفت

زیست  محیط  و  شهری  خدمات  معاون 
از جانمایی و استقرار ۲۶  شهرداری منطقه ۱9 
سازه تبلیغات انتخاباتی در نقاط مختلف منطقه 

۱9 خبر داد. 
محمود  صالح  سعید  امتیاز،  گزارش  به 
تبلیغات  رسمی  آغاز  به  اشاره  با  رباطی 
انتخابات شورایاری های محلات شهر تهران و 
ضرورت حفظ سیمای شهری و توجه به تأثیر 
از  شهروندان  روانی  و  روحی  امنیت  در  آن 
استقرار سازه های تبلیغاتی در معابر منطقه به 
منظور  همین  به  گفت:  و  داد  خبر  منظور  این 
پرتردد  نقطه   ۲۶ از  بیش  در  زیباسازی  حوزه 
تبلیغاتی  های  سازه  نصب  به  اقدام  شهروندان 

کرده است .
فرهنگی  سازه   ۲ محله  هر  در  همچنین 
جهت  زیباسازی  اداره  اختیار  در  های  سازه  از 
محله   همان  انتخاباتی  نامزدهای  لیست  اکران 

اختصاص یافته است.
وی با اشاره به نصب بنرهای اطلاع رسانی در 
۲۲ نقطه از منطقه با موضوع تشویق شهروندان 
این  افزود: در  انتخابات شورایاری  به شرکت در 
های  میدان  در  رسانی  اطلاع  بنرهای  خصوص 
باران، ثارا...، ابن سینا، لطیفی، شقایق، بهمنیارو 
پارکینگ بوستان بزرگ ولایت، خیابان آموزگار، 
تقاطع زلفی- شقایق، نصبرزاده - میثاق، میلاد 
شکوفه  خیابان  میلاد،  صمدی-  -شهرداری، 

تقاطع احسانی و ... نصب شد.
زیست  محیط  و  شهری  خدمات  معاون 
لازم  اطلاع رسانی های  کرد:  تصریح  منطقه 
همایش  در  امروز  ها  سازه  محل  خصوص  در 
منطقه  محلات  های  شورایاری  کاندیداهای 
در  برگه   3۸۰ چاپ  با  شهریار  استاد  سالن  در 
خصوص آدرس محل نصب سازه ها به کاندیدها 
اطلاع رسانی خواهد شد و امید است آنها در این 

زمینه شهرداری منطقه را یاری کنند.
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